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Zápisnica  
z  XX.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Belá nad Cirochou,  

konaného dňa 05.05.2025    
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:             Ján Vajda,  starosta obce 

                           Poslanci: Ing. Marián Bakajsa, Ing. Ján Gajdoš, Ing. Ján Hreha, Lukáš Klekner,  

                Katarína Lecká, Pavol Nacko, , Marek Kováč, Peter Gnip,  

                                                   JUDr. Daniela Lojanová  

 

Neprítomní:      Margaréta Šimonová, Viktor  Vajda 

Ďalší prítomní: Ing. Rudolf Dzurko, hlavný kontrolór obce  

                           Ing. Natália Gerbocová – zamestnanec obce 

Verejnosť:         ---- 
 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania 

b) Voľba návrhovej komisie 

c) Určenie overovateľov zápisnice 

d) Určenie zapisovateľa 

2. Zrušenie Uznesenia č.70/2025 zo dňa 11.02.2025 

3. Záver                 

                                                              

K bodu 1. - Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril Ján Vajda, starosta obce.  Privítal všetkých prítomných. Starosta 

konštatoval, že počet prítomných poslancov je 9 a OZ je uznášania schopné. Neprítomná  poslankyňa Margaréta 

Šimonová a poslanec Viktor Vajda sa vopred ospravedlnili. Starosta sa hneď v úvode prihovoril prítomným 

poslancom a oboznámil ich, že pred sebou majú list od občana obce p. Štutiku, ktorý žiada poslancov obce aby 

schválili opatrenia pre konanie akcie Rock pod Kameňom a prijali opatrenia veci zabezpečenia ochrany zdravia 

a majetku, počas akcie Rock pod Kameňom konanej v termíne 26-28.06.2025 v areáli Topovné.  Starosta obce 

prítomným poslancom povedal, že nakoľko obec nie je organizátorom tohto podujatia veci ohľadom riešenia 

ochrany zdravia a majetku, ako aj ostatné organizačné veci rieši organizátor s príslušnými orgánmi a nie obec 

a jej starosta. Stretnutie organizátora, starostu obce a príslušných orgánov je naplánované a poslanci budú 

podrobne informovaný.  Starosta obce sa opýtal prítomných poslancov, či sa chcú k listu ktorý obdržali vyjadriť 

prípadne či majú otázky. Na čo poslanci odpovedali, že nie že si ho prečítali a zobrali na vedomie. Starosta obce 

navrhol pokračovať v programe. 

 

K bodu 1a) – Schválenie programu rokovania 

Starosta obce prečítal navrhovaný program obecného zastupiteľstva. O navrhnutom programe dal hlasovať. 

 

Hlasovanie:                     za:                                             9 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0        
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K bodu 1b) – Voľby návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie starosta navrhol p. Lukáša Kleknera a p. Ing. Jána Gajdoša. Starosta obce dal o návrhovej 

komisii hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                           7 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 2 (p. Ing., Ján Gajdoš a p. Lukáš Klekner)     

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0 

 

K bodu 1c) – Určenie overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil za overovateľov zápisnice p. Pavla Nacka a p. Mareka Kováča. 

K bodu 1d) – Určenie zapisovateľa 

Starosta obce určil za zapisovateľku Ing. Natáliu Gerbocovú. 

 

K bodu 2. – Zrušenie Uznesenia č.  70/2025 zo dňa 11.02.2025 

Starosta obce prečítal Uznesenie č. 70/2025 zo dňa 11.02.2025 ktoré bolo poslancami schválené a navrhol jeho 

zrušenie, nakoľko obec nevstúpi do CZS, keďže agenda ktorú bude zabezpečovať CZS si obec rieši sama, za 

pomoci svojich odborne kvalifikovaných zamestnancov, starosta nevidí dôvod, aby obec platila za služby ktoré 

nebude vôbec využívať.   

p. Klekner  prečítal návrh uznesenia, ktorým poslanci schválili zrušenie Uznesenia č. 70/2025 zo dňa 11.02.2025.  

Starosta obce dal o schválení uznesenia hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                             9 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0     

Uznesenie bolo prijaté 

K bodu  3. - Záver 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 16:45 hod. 

 

 

Zapísala: Ing. Natália Gerbocová 

 

..........................podpísané.................                                  ...................podpísané.................................     

           Zapisovateľka                                                                        Ján Vajda, starosta obce 

 

Overovatelia:  

 

p. Marek Kováč                                                          .....................podpísané................... 

 

p.Pavol Nacko                                                     ........................podpísané................ 


